
Motion om underhåll av bänk i entrén 
 
Bästa styrelse, 
Vi är flera i förening som tycker att bänken/soffan i entrén bör renoveras. Troligtvis behöver 
den slipas och lackas av hantverkare. Detta skulle öka den dagliga trivseln och välkomnandet 
vid passage. 
Om detta ska behandlas som motion eller punkt under övriga frågor på årsmötet får styrelsen 
avgöra. 
 
Mvh 
Per-Erik Engström, vån 7 
Marie Aschan, vån 7 
Bia Andersson, vån 6 
Katarina Bågenholm Widman, vån 8 
Lars Reuterskiöld, vån 7 
 


